
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2023-02-02 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Marcus Tell, Pernilla Tegin, Therese Tagebjer, Anders 

Persson & Helena Hiltunen. 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet.  

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. Föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

§3 Ekonomi 

Vi går igenom vår ekonomi som Thomas Lilja har sammanställt. Sammanfattningsvis går vi lite back.  

Damlaget kostar mer än det drar in. Ungdomsverksamheten kostar nästan ingenting. Försäljningarna 

har varit sämre än normalt. Seniorverksamhet är dyrare, kanske bara att acceptera. Det är t ex dyrare 

att hyra idrottssalen samt konstgräs för seniorer än för ungdomar.  

Även styrelsen går lite back, det är bland annat dyrare med elen, samt att padel inte har gått lika bra. 

Sammanfattningsvis är ekonomin iordning inför årsmötet.  

§4 Förberedelse årsmöte 

Vi bestämmer datum till söndagen den 12 mars kl 10.00. Vi ska publicera en kallelse på Laget.se, 

facebook och en lapp på ICA. Tony ska be Jenny att skriva ihop en inbjudan. 

Hur dagordningen ska se ut står i stadgarna. Årsmötet ska annonsera 3 veckor innan.   

Vi diskuterar hur tillvägagångssättet är med årsmöten och vad som behöver tas upp. Vi behöver 

lägga till en motion om vi ska fortsätta med denna styrelse då det bara har varit ett provår. Det 

behöver vara en motion om styrelsens sammansättning och att sektionerna utgår och att det bara 

finns en styrelse. Vi ska be Johan L och Marko om råd som tidigare har varit med att förbereda 

årsmöten.  

Vi går laget runt hur vi känner för att fortsätta i styrelsearbetet. Anders har tidigare flaggat för att 

han slutar och det beslutet kvarstår.  Vi pratar om att få in fler ledamöter och frågan är ställd till ett 

par ungdomar/seniorer. Marcus har eventuellt en person som kan tänka sig att axla kassörsansvaret. 

Tony ber Marcus ställa frågan snarast igen.   

§5 Arbetsgrupper 

Ungdom- dam;  

Vi utvärderar Odencupen. Det gick bra, vi är nöjda. Dock är det förvånansvärt att vi inte fick några 



anmälda lag i pojkklasserna och funderar vad det kan tänkas bero på. En trolig orsak är att många 

tränar utomhusfotboll året runt i och med alla konstgräsplaner som numera finns. Trots att ICA-Mats 

bjöd på allt som såldes i kiosken gick vi inte med vinst. 

Tony rapporterar om ledarmötet för ungdomslagen som hölls i onsdags den 25 januari på 

Tingstadsvallen. Tony berättar om vilka lag vi kommer att ha samarbete med. Ungdomar födda 14/15 

har spelat pojkar och flickor ihop men nu kan det vara bra att dela på dem så att det blir fler spelare. 

Det finns en tendens att flera av flickorna annars slutar om man inte delar på dem vid en viss ålder.  

Vi diskuterar också toppning av lag och att vi behöver ha koll på detta. Det ska inte förekomma bland 

våra unga spelare utan det ska vara träningsnärvaro och rättvisa som ska genomsyra uttagning till 

cuper, matcher med mera. P06/08 kommer att tränas av ledare från HOIF men det administrativa 

kommer Sköllersta att stå för. Och då de har många spelare som åker en bit har de enats om att 

mestadels träna i Sköllersta då det passar bäst geografiskt. P10/11 kan då ta över P06/08 

omklädningsrum.  

Anläggningen: 

Johan har kommit över ett nytt bastuaggregat. Det saknas dock en display till den. Johan och Pernilla 

kollar upp vad en ny display kostar och beställer. 

§6 Övriga frågor 

Therese undrar över cupavgifter då de ännu inte har någon lagkassa. Själva sektionen tar cupavgiften 

men om man övernattar får man ta från lagkassan alternativt spelaren betalar själv.  

§7 Nästa möte 

Tisdag den 28 februari kl 18.30. 

§8 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


